
Zdenek Dvorak

posudek skolitele

V pfipade Zdenka Dvofaka muze byt posudek velmi kratky. Znam Zdenka Dvofaka od
pocatkujeho studia na MKF, byl jsem vedouci'm jeho diplomove prace, pote skolitelcm. Byt
Skolitelem studenta podobnych schopnosti jako Z, Dvorak je radost, a nikoJiv prace, cest a
nikoliv povinnost. Behem sveho studia pracoval iniciativne a psal jeden cJanek za druhym
z ruznych oblastf teoreticke informatiky, zvlaste pak ze slozitosti aigoritmu. Kdyz uz jsem se
domnival,k ze tema prace, ktere jsme kdysi spolecne vymysleli, je nejak mimo jeho zajem a
ze ho tedy pozmeni'me, tak pfinesl v podstate hotovou disertaci, kde dokazal velmi pekny
vysledek pfesnC v hlavnim smeru puvodniho zadani.

Zdenek je velmi tiche povahy a sve uspechy neroz^ifuje ani nezduraznuje. Je to jen zdani, a za
dobu sveho studia mel prokazatelnych uspechu pfchrsle. Jen namatkou zminme, ze zfskal
Hlavkovu cenu a byl hlavnim cvicfcim po dva rocnfky DOCCOURSE (2005 a 2006).

Jsem pfesvedcen, ze se stane velmi uspesnym vedcem a pfeji mu k tomu hodne energie a
nezbytneho stesti. Doufam, ze zustane MFF verny a stane se nasim kolegou.
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